

9 天 7 晚 内蒙古 + 乌兰哈达火山 (进出北京) MH-PKX9IM7

Flight: Malaysia Airline (Subject to change)

KUL/PKX 2340/0600+1 MH318

PKX/KUL 1000/1630 MH319

Include MOB + 30kg checked baggage

Tour Fare:

行程亮点 Highlight:

~ 全程无购物 No Shopping

~ 全程 5 酒店 (当地 5 星) 5 Hotel

~ 穿蒙古袍拍照 Wear Mongolian Robes

~ 响沙湾 (含门票+往返索道) Xiangshawan

享用当地美食 Local Meals:

~ 乌盟风味 Wumeng Flavors

~ 青城烧麦 Qingcheng Steamed Dumplings

~ 手把肉 Hand-Pulled Lamb

~ 焖面风味 Braised Noodles Flavor

~ 吊炉烤鸭 Hanging Oven Roast Duck

推荐自费优惠配套

Optional Special package: RMB600/pax

~ 骑马/马车 Horse riding/carriage

(Orig.: RMB380/pax)

~ 诈马宴 horse racing banquet

(Orig.: RMB398/pax)

团费不包含 Tour Package No Including:

保险 Travel Insurance RM90 /Pax

司导小费 Tipping 240 RMB /Pax (人民币)

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.

2. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.

3. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

希拉穆仁草原

希拉穆仁 GRASSLAND

乌兰哈达火山

响沙湾

乌兰木伦湖



D1 吉隆坡 ✈️ 北京 MH 318 (2340/0600+1)

机场集合, 出发至北京.

D2 北京 (高铁 2H) 乌兰察布 - 乌兰哈达火山 (1H) 乌兰察布

MOB/L/D

酒店 5 : 乌兰察布多蒙德豪生酒店或同级

抵达北京, 乘坐高铁前往乌兰察布市 (参考车次: D1072 1038-1234)

乌兰哈达火山 可自费太空服拍照. 位于中国内蒙古自治区乌兰察布市察哈尔右翼中旗境内, 是一处典型的第四纪火山群.

D3 乌兰察布 (2H) 呼和浩特

B/L/D

酒店 5 : 呼和浩特美渡酒店准 5 或同级

将军衙署 (周一闭馆) “漠南第一府”. (注: 如遇闭馆, 换为【五塔寺】参观)

大召寺 呼和浩特召庙文化之首

塞上老街 明清仿古老街, **宽巷子** 自由自在的逛美食街

D4 呼和浩特 (1.5H) 希拉穆仁草原

B/L/D

酒店 5 : 草原蒙古包 (特色体验) 或酒店安排

希拉穆仁草原 下马酒、篝火晚会, **穿蒙古袍拍照** 品尝奶食品/奶茶, 射箭, 学蒙古语

可自费骑马/马车, 诈马宴

(注: 因天气原因, 10 月至 3 月草原住宿换为市区酒店)

D5 希拉穆仁草原 (4.5H) 响沙湾 (0.5H) 达拉特旗

B/L/D

酒店 5 : 达旗真金酒店或同级

响沙湾 (含门票+往返索道) 特别赠送: 沙海游艇, 骑骆驼, 婚礼表演

D6 达拉特旗 (2.5H) 成吉思汗陵 (1H) 鄂尔多斯

B/L/D

酒店 5 : 鄂尔多斯双满国际酒店或同级

成吉思汗陵 单程电瓶车, 感受蒙古帝王的传奇一生

乌兰活佛府 著名的藏传佛教寺庙, **蒙古源流** 电瓶车, 感受蒙元文化建筑群

车游乌兰木伦湖 亚洲最大音乐喷泉 (注: 预计 10.7 日关闭, 具体开放时间以景区为准)

D7 鄂尔多斯 (5H) 呼和浩特

B/L/D

酒店 5 : 呼和浩特美渡酒店或同级

伊利健康谷 (周一闭馆) 中国乳业巨头, 现代化奶源工厂. (注: 如遇闭馆, 换为 Day 3 参观)

蒙亮民族风情园 展示了浓厚的蒙古族风情和手工艺产品

D8 呼和浩特 (高铁 2.5H) 北京

B/L/D

酒店 5 : 北京明珠酒店或同级

内蒙古博物院 (周一闭馆 - 行程改为【五塔寺】游览) 历史与现代的完美结合.

午餐后, 乘高铁返北京 (参考车次: D1015 1551-1832)

外观**鸟巢**, 水立方享用晚餐入住酒店

D9 北京 ✈️ 吉隆坡

MH 319 (1000/1630)

B/MOB

酒店打包早餐, 前往机场, 返回温馨的家.

9D7N Inner Mongolia + Ulanhada Volcano

MH-PKX9IM7

D1 Kul ✈️ Beijing MH 318 (2340/0600+1)

Gather at the airport and depart for Beijing.

D2 Beijing (High-speed train 2H) Ulanqab - Ulanhada Volcano (1H) Ulanqab

MOB/L/D

Hotel 5 💎 : Ulanqab Domond Howard Johnson Hotel or similar

Arrive in Beijing, take a high-speed train to Ulanqab (Reference train: D1072, 10:38-12:34)

Ulanhada Volcano Optional space suit photography available. Located in Chahar Right Middle Banner, Ulanqab City, Inner Mongolia.

D3 Ulanqab (2H) Hohhot

B/L/D

Hotel 5 💎 : Hohhot Meidu Hotel or similar

General Government Office (Closed on Mondays) – Note: If closed, the itinerary will be change to Five Pagoda Temple.

Dazhao Temple The most prominent temple in Hohhot's Tibetan Buddhist culture

Saishang Old Street A Ming-Qing style ancient street

Kuan Alley A relaxed food street for leisurely exploration.

D4 Hohhot (1.5H) Xilamuren Grassland B/L/D

Hotel 5 💎 : Air-conditioned Mongolian Yurt on the Grassland (Unique Experience) or Hotel similar

Xilamuren Grassland Activities Traditional Horseback Welcome Ceremony (Xia Ma Jiu), Bonfire Party

wear Mongolian Robes for Photos taste dairy products & milk tea, practice archery, and learn basic Mongolian phrases.

Optional Activities (at own expense): Horseback riding / Horse-drawn cart, Zha Ma Banquet (Traditional Mongolian feast).

Note: Due to weather conditions, grassland accommodation will be replaced with a city hotel from October to March.

D5 Xilamuren Grassland (4.5H) Xiangshawan (0.5H) Dalate Banner B/L/D Hotel 5 💎 : Daqi Zhenjin Hotel or similar

Xiangshawan (Includes entrance ticket + round-trip cableway)

Special Arrange: sand-sea yacht, camel riding, wedding performance

D6 Dalate Banner (2.5H) Genghis Khan Mausoleum (1H) Ordos B/L/D Hotel 5 💎 : Ordos Shuangman Hotel or similar

Genghis Khan Mausoleum One-way electric cart ride, experience the legendary life of the Mongolian emperor.

Ulan Huofu Palace A Famous Tibetan Buddhist temple.

Mongolian Origin Scenic Area Electric cart ride, experience the architectural complex of Mongol-Yuan culture.

Night tour of Ulan Mulun Lake (Car tour) (Note: Expected to close on October 7. This project is government-controlled, and the exact opening time depends on the scenic area.) Asia's largest musical fountain

D7 Ordos (5H) Hohhot B/L/D Hotel 5 💎 : Hohhot Meidu Hotel or similar

Yili Health Valley (Closed on Mondays) Note: If closed, the itinerary will be change to Day 3.

Mengliang Ethnic Style Park Showcasing Rich Mongolian culture and traditional handicrafts.

D8 Hohhot (High-speed train 2.5H) Beijing B/L/D Hotel 5 💎 : Beijing Mingzhu Hotel or similar

Inner Mongolia Museum (Closed on Mondays) – (Note: If closed, the itinerary will be change to Five Pagoda Temple.)

(Reminder: The Inner Mongolia Museum will relocate in 2025, and the new site is expected to open in early May with updated exhibits. Actual availability will depend on the museum's schedule.)

After lunch, take a high-speed train back to Beijing (Reference train: D1015, 15:51 – 18:32)

Exterior view of the **Bird's Nest** & Water Cube, enjoy dinner, then check into the hotel.

D9 Beijing ✈️ Kul MH 319 (1000/1630) B/MOB

Packed breakfast from the hotel, head to the airport and return to your warm and cozy home.

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.